

SCENTCOMMUNICATION

ScentStick.car

SCENTCOMMUNICATION' s Scentstick.car is a perfect method to create pleasant and discreet atmosphere in your car. Besides eliminating bad flavours or smells it scents your car interior with the smell of your choice. Pick the scent you like from hundreds of high quality flavours and scents.

The Scentstick.car can be switched on and off. No permanent scent distribution. There's no fluid or mist - **it's just scented air**.

Just plug the Scentstick.car into the 12V plug of your car (cigarette lighter). After turning it on, the device dispenses the scent of your choice for 40 seconds. It then stops for 2 minutes and starts again until you turn it off.

The Scentstick.car consists out of 2 parts. The power module and the Scentcartridge which is adapted to it. Whereas you can always keep the power module you have to change the cartridge when its empty or when you'd like your car to smell different and pick a different scent of flavour.

One cartridge lasts at least 70h. This equals a mileage of around 4500 miles (7000 km). But you can change it as often as you like. Just get a new one.



Duftkartusche

Der ScentStick.car ist perfekt um eine angenehme und diskret duftende Atmosphäre in Fahrzeug zu schaffen. Neben der Beseitigung unangenehmer Gerüche erfüllt der ScentStick.car den Fahrzeuginnenraum mit dem Geruch Ihrer Wahl. Wählen sie **ihren** Duft aus hunderten von hochwertigen Aromen und Düfte.

The ScentStick.car kann ein- und ausgeschaltet werden. Der Duft wird also nicht permanent ausgegeben. Es entsteht kein Spray und keine Vernebelung - nur duftende Luft.

Der ScentStick.car wird an die 12V Steckdose (Zigarettenanzünder) des Fahrzeugs angeschlossen. Im Normalbetrieb wird der Duft in folgenden Intervallen ausgegeben: 40 Sek. Duftausbringung/ 2 Min. Pause/ 40 Sek Duftausbringung/ 2 Min. Pause usw.

The ScentStick.car besteht aus 2 Komponenten - dem Power-Modul sowie der Duftkartusche. Das Power-Modul verbleibt während die Duftkartusche nach Verbrauch ausgetauscht wird.

Die Lebensdauer einer Duftkartusche beträgt ca. 70 Std. (entspricht ca. 7.000 km). Sie kann aber jederzeit ausgetauscht und, wenn nicht verbraucht, wiederverwendet werden.